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Rada Miejska 

w Rakoniewicach 

 

PROTOKÓŁ  Nr  XXXIV/2009 

 

z XXXIV Sesji V kadencji Rady Miejskiej w Rakoniewicach, która odbyła się w dniu  

23 grudnia 2009r., w sali Wielkopolskiego Muzeum Pożarnictwa w Rakoniewicach,  

ul. Kościelna 1. 

 

Obrady rozpoczęto w dniu 23 grudnia 2009r. o godz. 12:00, 

zakończono w dniu 23 grudnia 2009r. o godz. 15:40. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji wzięło udział 10 radnych, 

nieobecnych - 5. 

 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni : 

- Władysław Bazan,  

- Grzegorz Frąckowiak, 

- Krzysztof Krawczyk, 

- Zenon Kotlarski, 

- Teresa Probst. 

           

 

Radni, którzy nadesłali usprawiedliwienia : 

- 0 

 

Spoza Rady udział w Sesji wzięli : 

1. Józef Jerzy Sieradzan – Burmistrz Rakoniewic 

2. Krystyna Pietrzak – Zastępca Burmistrza Rakoniewic 

3. Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy 

4. Teresa Kmiecik - Skarbnik Gminy 

5. Elżbieta Fórmanowicz – Radca Prawny 

6. Paweł Sobecki - Kierownik Wydziału Gospodarki Gminnej  

7. Stanisław Lenart – Koordynator gminnego programu przeciwdziałania alkoholizmowi, 

8. Danuta Marciniak – Kierownik OPS w Rakoniewicach, 

9. Daniela Czekaj – Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Jabłonnie, 

10. Sołtysi. 
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Ewidencja uchwał przyjętych na sesji Ewidencja sprawozdań z wykonania uchwał Rady 

Przyjęto uchwały Sprawozdanie z wykonania uchwał 

Nr uchwały Na której stronie 

protokołu 

Nr uchwały, której 

dotyczy sprawa 

Na której stronie 

protokołu 

 

XXXIV/296/2009 

XXXIV/297/2009 

XXXIV/298/2009 

XXXIV/299/2009 

XXXIV/300/2009 

XXXIV/301/2009 

XXXIV/302/2009 

XXXIV/303/2009 

XXXIV/304/2009 

XXXIV/305/2009 

XXXIV/306/2009 

XXXIV/307/2009 

XXXIV/308/2009 

XXXIV/309/2009 

XXXIV/310/2009 

XXXIV/311/2009 

 

14 - 15 

15 - 16 

16 

16 - 17 

17 

18 

18 - 19 

19 - 20 

20 

21 

21 

22 – 24 

24 – 25 

25 – 27 

27 

27 - 28 
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Porządek obrad Sesji : 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Przyjęcie planu pracy Rady na rok 2010. 

8. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji za rok 2009 oraz zatwierdzenie planów pracy 

Komisji na I półrocze 2010r. 

9. Podjęcie Uchwał w sprawie :  

a) uznania za bezzasadną skargi pani Agnieszki Polerowicz na działalność pani Danieli 

Czekaj – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Jabłonnie, 

b) uznania za bezzasadną skargi pani Zofii Górskiej na działalność Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Rakoniewicach, 

c) przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Rakoniewice, 

d) przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego działek 

oznaczonych numerem ewidencyjnym: 82/2; 83; 91/1; 91/5 ; 194/2; 195; 196; 205; 230; 

położonych w obrębie ewidencyjnym Gnin oraz działek oznaczonych numerem 

ewidencyjnym: 318; 320; 338 ; 343/2; 345/2; 350/2; 378/4; 380/2; 405; 409/1 

położonych w obrębie ewidencyjnym Ruchocice – autopoprawką wprowadzono do 

porządku obrad, 

e) wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczeń w budynku OSP w m. Jabłonna na 

okres 10 lat, 

f) zmiany Regulaminu przyznawania nagród Burmistrza dla nauczycieli i dyrektorów szkół i 

przedszkoli, 

g) zmiany Uchwały Nr XXXIV/342/2005 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 28 grudnia 

2005 r. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia prowadzonych przez gminę przedszkoli 

- autopoprawką wprowadzono do porządku obrad, 

h) programu współpracy Gminy Rakoniewice z organizacjami pozarządowymi w roku 2010, 

i) gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych w 2010 

roku, 

j) gminnego programu przeciwdziałania narkomanii w 2010 roku, 

k) uchylenia Uchwały w sprawie udzielenia poręczenia kredytu zaciąganego przez Zakład 

Usług Komunalnych w Rakoniewicach Sp. z o.o. na realizację zadań własnych - 

autopoprawką wykreślono z porządku obrad, 

l) określenia przeznaczenia kwoty pochodzącej z umorzenia pożyczki ze środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, 

m) zmiany w budżecie miasta i gminy Rakoniewice na 2009r., 

n) wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2009; 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta i gminy Rakoniewice na rok 2010 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie  uchwały budżetowej, 

c) odczytanie wspólnej opinii wszystkich Komisji Rady, 

d) wyrażenie stanowiska przez Burmistrza w sprawie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej i wspólnej opinii Komisji Rady, 

e) dyskusja nad wniesionymi propozycjami zmian, w tym autopoprawek do projektu 

budżetu i ich przegłosowanie, 

f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.  

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie wydatków inwestycyjnych 

(dot. budowy hali sportowej w Rakoniewicach), 

b) zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie wydatków inwestycyjnych 

(dot. budowy boiska sportowego w Jabłonnie). 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad. 
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Przebieg XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach 

z dnia 23 grudnia 2009r. 

Pkt 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia Sesji dokonał Gerard Tomiak – Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach. Powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Stwierdzając prawomocność obrad Przewodniczący poinformował, że na ustawowy skład  

15 radnych w Sesji uczestniczy 8 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować Uchwały. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pkt 2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady wpłynęła Uchwała Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu, z dnia 02.12.2009r., w której Kolegium orzeka nieważność 

Uchwały Nr XXXII/279/2009, w sprawie udzielenia poręczenia kredytu zaciąganego przez 

Zakład Usług Komunalnych w Rakoniewicach Sp. z o.o. na realizację zadań własnych, którą 

Rada podjęła w dniu 27.10.2009r.  

W związku z tym Przewodniczący autopoprawką wykreślił z porządku obrad z punktu 9: 

„Podjęcie Uchwał”, podpunkt i) uchylenia Uchwały w sprawie udzielenia poręczenia kredytu 

zaciąganego przez Zakład Usług Komunalnych w Rakoniewicach Sp. z o.o. na realizację zadań 

własnych. 

Dalej Przewodniczący poinformował, że do biura Rady wpłynął również projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego działek 

oznaczonych numerem ewidencyjnym: 82/2; 83; 91/1; 91/5 ; 194/2; 195; 196; 205; 230; 

położonych w obrębie ewidencyjnym Gnin oraz działek oznaczonych numerem ewidencyjnym: 

318; 320; 338 ; 343/2; 345/2; 350/2; 378/4; 380/2; 405; 409/1 położonych w obrębie 

ewidencyjnym Ruchocice  

Autopoprawką Przewodniczący wprowadził ten projekt uchwały do punktu 9: „Podjęcie 

Uchwał”, jako podpunkt d) 
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Ponadto do Rady wpłynęło zawiadomienie Wojewody Wielkopolskiego o wszczęciu 

postępowania dotyczącego stwierdzenia nieważności Uchwały Nr XXXIII/290/2009 Rady 

Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 12.11.2009r. w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXIV/342/2005 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 28 grudnia 2005 r. w sprawie 

ustalenia opłat za świadczenia prowadzonych przez gminę przedszkoli. 

W związku z powyższym Przewodniczący autopoprawką wprowadził do porządku obrad do 

punktu 9: „Podjęcie Uchwał”, jako podpunkt g) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXIV/342/2005 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 28 grudnia 2005r. w sprawie 

ustalenia opłat za świadczenia prowadzonych przez gminę przedszkoli. 

 

Dalej Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić wniosek o zmianę 

porządku obrad. 

  

Radni nie zgłosili żadnych wniosków, w związku z czym Przewodniczący Rady przedstawił 

obowiązujący porządek obrad. 

 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach.  

Protokół Nr XXXIII/2009 z XXXIII Sesji V kadencji Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu 

przed Sesją oraz wcześniej w biurze Rady. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do treści protokołu. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag, wobec tego Przewodniczący Rady poddał przyjęcie protokołu 

pod głosowanie.  

Nad przyjęciem protokołu głosowało 8 obecnych radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

8 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się - 0 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada  przyjęła protokół z XXXIII Sesji Rady jednogłośnie. 

 

Pkt 4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań, wniosków ani interpelacji.  
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Pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

Przewodniczący Rady przedstawił informację na temat działań podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym (informacja ta stanowi załącznik nr 3 do protokołu).  

 

W imieniu radnych Przewodniczący podziękował za zaproszenia na wszystkie uroczystości. 

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 

Pkt 6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Przechodząc do punktu kolejnego porządku obrad Przewodniczący Rady oddał głos 

Burmistrzowi Rakoniewic. 

 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między sesjami 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu).  

 

Godz. 12:13 – na salę obrad wszedł radny Sławomir Olejnik. Aktualna liczba radnych biorących 

udział w sesji to 9 radnych. 

 

Burmistrz dopowiedział, że z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich będzie można znów 

otrzymać środki i na dzień dzisiejszy (może się to jeszcze zmienić) Burmistrz planuje, by z tego 

źródła  pozyskać środki : dla Wioski na modernizację i termomodernizację sali wiejskiej, dla 

Rostarzewa na modernizację rynku i dla Rakoniewic na odnowienie figury z 1941r. znajdującej 

się przy stacji paliw „Bliska” (rozmowy w sprawie odnowienia, czy przeniesienia tej figury  

z przedstawicielami Kurii i z konserwatorem zabytków oraz naszym proboszczem już się 

odbyły). Dodał, że jeśli udałoby się pozyskać pieniądze na odnowienie figury, wówczas miałoby 

to być zrobione dobrze, przez pana Sobocińskiego, aby służyło przez następne dziesięciolecia.  

Dalej Burmistrz odniósł się do budżetu na rok 2010, który Rada ma przyjąć na tej sesji. 

Burmistrz powiedział, że jest to budżet końcowy, wirtualny, złożony tylko, aby na ten moment 

się zbilansował, natomiast w styczniu 2010, gdy będą składane wnioski o środki do PROW i do 

innych programów, wówczas na bieżąco będzie on dostosowywany. Burmistrz zaznaczył, że 

trzeba pamiętać o tym, że w budżecie nie ma nic stałego i jeśli otworzy się jakakolwiek szuflada 
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unijna, to trzeba rezygnować z innych spraw, a korzystać z możliwości pozyskiwania środków 

unijnych i składać wnioski, gdyż wkrótce tych środków już nie będzie. Burmistrz zauważył, że 

pod koniec stycznia 2010r. zapewne odbędzie się kolejna sesja rady. Poinformował również  

o infokiosku, który ma zostać ustawiony na rakoniewickim rynku. Na koniec złożył wszystkim 

życzenia świąteczne i noworoczne. 

 

Radny W. Borowski zapytał, czy w Goli w dalszym ciągu będzie budowana droga. 

 

Burmistrz odpowiedział, że ta inwestycja jest w budżecie powiatu na przyszły rok. Wszystko 

zależy od tego, jak rozwiąże się sprawa gazyfikacji gminy, czy my będziemy mieli środki na ten 

cel i czy będzie wykonywana ścieżka w Wiosce. Dodał, że aktualnie nie chce mówić, że droga ta 

będzie na pewno zrobiona. Trzeba będzie dostosować się do Starostwa i jeśli Starostwo stwierdzi, 

że przekazuje środki na tę inwestycję, to gmina nie będzie mogła na nią środków nie dać. 

Burmistrz stwierdził, że wolałby najpierw założyć w Goli gaz.      

 

Dalej radny W. Borowski zapytał, co z budową chodnika na ul. Dadaczyńskiego  

w Rakoniewicach (os. Wygoda).  

 

Burmistrz odpowiedział, że na razie w budżecie nie ma zabezpieczonych środków na ten cel. 

Ogólnie w kwestii budowy chodników Burmistrz powiedział, że będzie stał na stanowisku,  

iż gdziekolwiek chodnik będzie miał być robiony, tam musi być inicjatywa mieszkańców  

i dokonywanie przez wszystkich zainteresowanych wpłat za wykonanie wjazdów.    

 

Dalej głos zabrała radna G. Cielecka. Przypomniała, że Burmistrz mówił o budowie ścieżek 

rowerowych, a radną w dalszym ciągu interesuje ścieżka w kierunku Wolsztyna. 

 

Burmistrz, metaforycznie stwierdził, że najgorsze, gdy ktoś się w kimś zakocha i jest to miłość 

młodzieńcza, wtedy ta miłość z reguły jest ślepa. Tak Rostarzewo jest ślepo zakochane  

w Wolsztynie. Burmistrz powiedział, że zdaje sobie sprawę z tego, że tam chodziło się do szkoły, 

chodzi do pracy, ale do tej pory Wolsztyn w Rakoniewicach jeszcze nic nie zrobił. Nie doszło do 

porozumienia w kwestii budowy drogi w Zdrogowie, gmina Rakoniewice musiała wykonać 

kilometr drogi na tzw. Biedaczkowie. Tymczasem Wolsztyn pisał tylko pisma, żeby gmina 
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wykonała drogę na Ruchockim Młynie. Burmistrz zauważył, że nigdzie w Wolsztynie, poza 

odcinkiem Wolsztyn – Adolfowo, nie ma wybudowanej porządnej, ścieżki rowerowej, na 

europejskim poziomie. Stwierdził, że skoro ktoś nie wykonuje u siebie, to tym bardziej nie będzie 

robił u innych.          

 

Radna G. Cielecka powiedziała, że Burmistrz Wolsztyna informował, że w 2010r. zostanie 

wykonany projekt tej ścieżki. 

 

Burmistrz zauważył, że radni o ścieżce do Grodziska Wlkp. usłyszeli tylko raz i ta ścieżka będzie 

budowana, ponieważ z Burmistrzem Grodziska Wlkp. mniej się rozmawia i można się 

porozumieć. Dodał, że nie interesuje go, co mówi Burmistrz Wolsztyna, tylko to co zaczął robić, 

a wówczas będzie można rozmawiać. 

 

Radna G. Cielecka stwierdziła, że w 2010r. zostanie wykonany plan ścieżki.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że jeśli Wolsztyn wykona swój cały odcinek ścieżki  

w kierunku Rostarzewa, to na naszym terenie działają takie firmy, że ten krótki odcinek ścieżki 

do torów położą w jedno popołudnie.   

 

Radna K. Lulkiewicz zapytała, z jaką datą zostało wysłane pismo do Wolsztyna z zapytaniem  

o tę ścieżkę i czy przyszła już odpowiedź. 

 

P. Sobecki – Kierownik Wydziału Gospodarki Gminnej odpowiedział, że pismo takie zostało 

wysłane na początku grudnia i urząd nie otrzymał jeszcze żadnej odpowiedzi.   

       

Radni nie zgłosili więcej uwag ani pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o formalne przyjęcie sprawozdania Burmistrza z działalności  

w okresie międzysesyjnym. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania wzięło udział 9 obecnych radnych. Za przyjęciem 

sprawozdania głosowało – 9 radnych;  przeciwko – 0; wstrzymało się – 0 radnych.   
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Przewodniczący stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Pkt 7. Przyjęcie planu pracy Rady na rok 2010.   

Przechodząc do punktu kolejnego porządku obrad, Przewodniczący Rady przedstawił 

proponowany plan pracy Rady Miejskiej w Rakoniewicach na rok 2010, dodając, że  

w zasadzie plan ten stanowi swego rodzaju szkielet, który w ciągu roku, na bieżąco będzie się 

zmieniał. Co do października, Przewodniczący zaznaczył, że postara się, aby ta sesja była 

poświęcona wyłącznie oświacie, a ewentualne uchwały dotyczyły tylko zmian w budżecie.  

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków do proponowanego planu pracy.  

 

Przewodniczący Rady poddał plan pracy Rady pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 9 obecnych na sesji radnych. Za przyjęciem planu pracy Rady 

głosowało 9 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że plan pracy Rady na rok 2010 został przyjęty (plan pracy 

Rady stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Pkt 8. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji za rok 2009 oraz zatwierdzenie planów 

pracy Komisji na I półrocze 2010r.  

Następnie Rada przystąpiła do zatwierdzenia sprawozdań z działalności stałych Komisji Rady  

w 2009 roku. 

 

Przewodniczący Rady poprosił radnego Marka Maćkowiaka - Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie sprawozdania  

z działalności Komisji w roku 2009 (sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu).   

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady poprosił o formalne przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji.  

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania wzięło udział 9 obecnych na sesji radnych. Radni 

jednogłośnie przyjęli to sprawozdanie.  
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Dalej Przewodniczący Rady poprosił radnego Bronisława Chałupkę – Przewodniczącego Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych o przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji w roku 

2009 (sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu).   

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady poprosił o formalne przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji.  

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania wzięło udział 9 obecnych na sesji radnych. Radni 

jednogłośnie przyjęli to sprawozdanie.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił radnego Wiesława Borowskiego – Zastępcę 

Przewodniczącej Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego o przedstawienie sprawozdania  

z działalności Komisji w roku 2009 (sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu).   

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady poprosił o formalne przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji.  

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania wzięło udział 9 obecnych na sesji radnych. Radni 

jednogłośnie przyjęli to sprawozdanie.  

 

Dalej Przewodniczący Rady poprosił radnego Bronisława Chałupkę – Przewodniczącego Komisji 

ds. Monitorowania Strategii Rozwoju Społeczno – Gospodarczego Miasta i Gminy Rakoniewice 

o przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji w roku 2009. Komisja przygotowała  

to sprawozdanie w formie raportu z przebiegu realizacji projektów i zadań zawartych w 

„Programach operacyjnych” w roku 2009 (raport stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 

Godz. 13:00 - na salę obrad wszedł radny Karol Konieczny. Aktualna liczba radnych biorących 

udział w sesji to 10 radnych 

 

Radni nie zgłosili do przedstawionego raportu żadnych pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał raport  Komisji ds. Monitorowania Strategii pod głosowanie. 
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W głosowaniu udział wzięło 10 radnych obecnych na sesji. Radni przyjęli raport Komisji 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła raport Komisji ds. Monitorowania Strategii. 

 

Jako kolejnego Przewodniczący Rady poprosił radnego Tomasza Pajchrowskiego – Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji  

w roku 2009  (sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał sprawozdanie z działalności Komisji pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 10 obecnych na sesji radnych. Za przyjęciem sprawozdania  

z działalności Komisji głosowało 10 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 

radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej. 

 

W dalszej części  Rada przystąpiła do zatwierdzenia planów pracy Komisji na I półrocze 

2010 roku. 

 

O przedstawienie planu pracy Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju 

Gospodarczego Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji – Marka Maćkowiaka  

(plan pracy Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

Przy temacie dotyczącym obchodów tzw. Dni Majowych (luty 2010) Przewodniczący Komisji 

zwrócił się z prośbą, aby jeden z radnych uczestniczył w spotkaniach organizacyjnych tych dni, 

później również dożynek, czy innych uroczystości. Przewodniczący zwrócił uwagę, że często 

było tak, że radni na temat obchodów tych uroczystości wiedzieli niej, niż ludzie z zewnątrz.     

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionego planu pracy. 

 

Przewodniczący Rady poddał plan pracy Komisji Budżetowej pod głosowanie. 



 13 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem planu pracy Komisji głosowało 10 

radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła plan pracy Komisji Budżetowej na I półrocze 

2010 roku  

 

Następnie radny Bronisław Chałupka przedstawił plan pracy Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych na I półrocze 2010r. (plan pracy Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań 

 

Przewodniczący Rady poddał plan pracy Komisji Oświaty pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 10 obecnych na sesji radnych. Za przyjęciem planu pracy Komisji 

głosowało 10 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła plan pracy Komisji Oświaty na I półrocze 

2010 roku.  

 

Dalej radny Wiesław Borowski przedstawił plan pracy Komisji Rolnictwa i Środowiska 

Naturalnego na I półrocze 2010r. (plan pracy Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań 

 

Przewodniczący Rady poddał plan pracy Komisji Rolnictwa pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 10 obecnych na sesji radnych. Za przyjęciem planu pracy Komisji 

głosowało 10 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła plan pracy Komisji Rolnictwa na I półrocze 

2010 roku  

 

Następnie radny Bronisław Chałupka przedstawił plan pracy Komisji ds. Monitorowania Strategii 

Rozwoju Społeczno Gospodarczego Miasta i Gminy Rakoniewice na I półrocze 2010r. (plan 

pracy Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 
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Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

Przewodniczący Rady poddał plan pracy Komisji ds. Monitorowania Strategii pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 10 obecnych na sesji radnych. Za przyjęciem planu pracy Komisji 

głosowało 10 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła plan pracy Komisji ds. Monitorowania 

Strategii  na I półrocze 2010 roku  

 

Na koniec Przewodniczący Rady poprosił radnego Tomasza Pajchrowskiego – Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie planu pracy Komisji na I półrocze 

2010r (plan pracy Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag ani pytań do przedstawionego planu pracy. 

 

Przewodniczący Rady poddał plan pracy Komisji Rewizyjnej pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 10 obecnych na sesji radnych. Za przyjęciem planu pracy Komisji 

głosowało 10 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła plan pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 

2010 roku  

 

Przewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach od godz. 13
20

 do godz. 13
40

. 

 

Pkt 9. Podjęcie Uchwał w sprawie :  

 

A) Projekt Uchwały w sprawie uznania za bezzasadną skargi pani Agnieszki 

Polerowicz na działalność pani Danieli Czekaj – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Jabłonnie przedstawił radny Tomasz Pajchrowski.  

W dniu 25 września 2009r. do Przewodniczącego Rady, za pośrednictwem Kuratorium Oświaty 

w Poznaniu, wpłynęła skarga pani Agnieszki Polerowicz, zam. Wioska 70, 64 – 308 Jabłonna, na 

działalność pani Danieli Czekaj – Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Jabłonnie w 

sprawie refundacji zakupu podręczników oraz postępowania pani Dyrektor wobec ucznia – 

Mateusza Polerowicza. 
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Przewodniczący Rady skierował skargę pani Agnieszki Polerowicz do Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Rakoniewicach, z prośbą o zajęcie stanowiska w przedmiotowej sprawie.    

Komisja Rewizyjna odbyła w dniu 21.10.2009r, posiedzenie, na które zaproszone zostały 

zarówno pani Daniela Czekaj, jak i pani Agnieszka Polerowicz, w celu złożenia wyjaśnień. Na 

posiedzeniu tym wyjaśnienia złożyła jedynie pani Daniela Czekaj. Pani Agnieszka Polerowicz, ze 

względów osobistych, nie mogła uczestniczyć w tym posiedzeniu. 

Wobec powyższego Komisja Rewizyjna, w dniu 05.11.2009r. odbyła drugie posiedzenie, w 

którym uczestniczyła pani A. Polerowicz i złożyła wyjaśnienia w sprawie. 

Po wnikliwym przeanalizowaniu sprawy i zapoznaniu się z wyjaśnieniami, Komisja uznała 

skargę pani Agnieszki Polerowicz za bezzasadną. Taka jest też sentencja uchwały rady. 

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań, uwag ani wniosków. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 10 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 8 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 2 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXIV/296/2009 w sprawie uznania za bezzasadną skargi pani Agnieszki 

Polerowicz na działalność pani Danieli Czekaj – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  

w Jabłonnie stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

B) Kolejny projekt Uchwały w sprawie uznania za bezzasadną skargi pani Zofii Górskiej 

na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakoniewicach przedstawił również radny  

T. Pajchrowski. 

 

W dniu 12 listopada 2009r. do Przewodniczącego Rady wpłynęła skarga pani Zofii Górskiej, 

zam. Głodno 23, 62 – 068 Rostarzewo, na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Rakoniewicach w sprawie zarzutu braku podejmowania działań.     
Przewodniczący Rady skierował skargę pani Zofii Górskiej do Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Rakoniewicach, z prośbą o zajęcie stanowiska w przedmiotowej sprawie.    

Komisja Rewizyjna odbyła w dniu 03 grudnia 2009r. posiedzenie, w którym uczestniczyła pani 

Danuta Marciniak – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakoniewicach, w celu złożenia 

wyjaśnień w przedmiotowej sprawie.  

Po wnikliwym przeanalizowaniu sprawy i zapoznaniu się z wyjaśnieniami, Komisja uznała 

skargę pani Zofii Górskiej za bezzasadną. Taka jest też sentencja uchwały rady. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 10 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 9 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 1 radny.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXXIV/297/2009 w sprawie uznania za bezzasadną skargi pani Zofii Górskiej na 

działalność Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakoniewicach stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

C) Następnie Paweł Sobecki przedstawił projekt Uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Rakoniewice. 

 

Podjęcie niniejszej uchwały w sprawie sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rakoniewice, ze zmianą obejmującą dz. oznaczoną 

numerem ewid. 82/2; 83; 91/1; 91/5 ; 194/2; 195; 196; 205; 230; położone w obrębie 

ewidencyjnym Gnin oraz działki oznaczone numerem ewidencyjnym: 318; 320; 338 ; 343/2; 

345/2; 350/2; 378/4; 380/2; 405; 409/1 położone w obrębie ewidencyjnym Ruchocice jest 

podyktowane koniecznością spełnienia ustawowego warunku, zgodności ustaleń miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rakoniewice. 

Teren obejmujący w/w działki procedury zamierza się przeznaczyć pod budowę farmy 

wiatrowej, w celu spełnienia wymogów Unii Europejskiej dotyczących budowy odnawialnych 

źródeł energii elektrycznej, co wymaga przeprowadzenia procedury sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego. Dla przedmiotowej zmiany studium nie zachodzą 

okoliczności faktyczne oraz prawne uniemożliwiające podjęcie prac planistycznych.  

W projekcie uchwały postanawia się przystąpić do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Rakoniewice, ze zmianą obejmującą ww. 

działki. 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań, uwag ani wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 10 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 10 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXXIV/298/2009 w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Rakoniewice stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

 

D) Projekt Uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania 

przestrzennego działek oznaczonych numerem ewidencyjnym: 82/2; 83; 91/1; 91/5 ; 194/2; 

195; 196; 205; 230; położonych w obrębie ewidencyjnym Gnin oraz działek oznaczonych 

numerem ewidencyjnym: 318; 320; 338 ; 343/2; 345/2; 350/2; 378/4; 380/2; 405; 409/1 

położonych w obrębie ewidencyjnym Ruchocice przedstawił również P. Sobecki. 
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Podjęcie niniejszej uchwały jest podyktowane przeznaczeniem tych terenów na cele budowy 

farmy wiatrowej. Budowa farmy wiatrowej jest spełnieniem wymogów Unii Europejskiej 

dotyczących budowy odnawialnych źródeł energii elektrycznej. W celu spełnienia wymogów 

zgodności  przeznaczenia terenów w planie z zamierzoną inwestycją konieczne jest 

przeprowadzenia procedury sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

w tym też celu podjęcie niniejszej uchwały jest niezbędne.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 10 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 10 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXXIV/299/2009 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

zagospodarowania przestrzennego działek oznaczonych numerem ewidencyjnym: 82/2; 83; 91/1; 

91/5 ; 194/2; 195; 196; 205; 230; położonych w obrębie ewidencyjnym Gnin oraz działek 

oznaczonych numerem ewidencyjnym: 318; 320; 338 ; 343/2; 345/2; 350/2; 378/4; 380/2; 405; 

409/1 położonych w obrębie ewidencyjnym Ruchocice stanowi załącznik nr  19  do protokołu. 

 

 

E) Projekt Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczeń w 

budynku OSP w m. Jabłonna na okres 10 lat przedstawił także P. Sobecki. 

 

W związku z rozbudową budynku strażnicy w miejscowości Jabłonna, wygospodarowano 

pomieszczenia, które mogą być przedmiotem najmu. Z uwagi na fakt, że w miejscowości tej nie 

ma banku ani poczty, pomieszczenia zostaną oddane w najem z przeznaczeniem na punkt 

kasowy. Wymagają one jednak remontu i przystosowania do celów najmu. Między innymi 

konieczne jest wykonanie otworów okiennych i drzwiowych, wykonanie węzła sanitarnego, 

położenie płytek, wykonanie gładzi gipsowych na ścianach, wyposażanie. Z uwagi na brak 

środków w budżecie gminy, koszty remontu i przystosowania poniesie najemca. W projekcie 

uchwały wyraża się zgodę na oddanie w najem na okres do 10 lat pomieszczeń w budynku OSP 

w m. Jabłonna, tj. punktu kasowego o pow. 9,21 m
2
  oraz przynależnych sanitariatów o pow. 2,79 

m
2
 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani żadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 10 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 10 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXXIV/300/2009 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczeń w 

budynku OSP w m. Jabłonna na okres 10 lat stanowi załącznik nr  20 do protokołu. 
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F) Następnie Krystyna Pietrzak - Zastępca Burmistrza przedstawiła projekt Uchwały  

w sprawie zmiany Regulaminu przyznawania nagród Burmistrza dla nauczycieli  

i dyrektorów szkół i przedszkoli.  

 

W dotychczas obowiązującym Regulaminie przyznawania nagród Burmistrza dla nauczycieli  

i dyrektorów szkół i przedszkoli obowiązywały zapisy, które upoważniały m.in. Kuratora 

Oświaty lub reprezentującego go Wizytatora do składania wniosku do Burmistrza o przyznanie 

nagrody dla dyrektorów szkół lub nauczycieli.  

Obowiązujące zapisy ustawy Karta Nauczyciela nie przewidują możliwości występowania przez 

Kuratora bądź Wizytatora z wnioskiem o przyznanie ww. nagród, wobec czego konieczne jest 

dokonanie stosownych zmian w Regulaminie. 

W projekcie uchwały postanawia się zmienić ww. regulamin w sposób następujący : 

1. W Rozdziale I ust. 5 skreślić pkt 2. 

2. W Rozdziale III  

1) w ust. 2 skreślić pkt 2, 

2) w ust. 3 skreślić pkt 2. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani żadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 10 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 10 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

 

Uchwała Nr XXXIV/301/2009 w sprawie zmiany Regulaminu przyznawania nagród Burmistrza 

dla nauczycieli i dyrektorów szkół i przedszkoli stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 

G) Przed przedstawieniem projektu Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXIV/342/2005 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 28 grudnia 2005 r. w sprawie 

ustalenia opłat za świadczenia prowadzonych przez gminę przedszkoli głos zabrała Elżbieta 

Fórmanowicz – Radca Prawny. Przypomniała że na ostatniej sesji Rada podjęła uchwałę w 

sprawie zmiany Uchwały dotyczącej ustalenia opłat za świadczenia prowadzonych przez gminę 

przedszkoli. Zmiana ta dotyczyła stawek za żywienie. Uchwała ta miała wejść w życie od 

stycznia 2010r. Do Urzędu wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu postępowania w sprawie 

stwierdzenia nieważności tej uchwały, argumentując, że w ostatnim paragrafie tej uchwały 

powinien być zapis, że wchodzi ona w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. Radca Prawny poinformowała, że gdy 

Rada w 2005r. podejmowała pierwszą uchwałę dotyczącą opłat za świadczenia prowadzonych 

przez gminę przedszkoli i był w niej zapis, że wchodzi w życie po jej opublikowaniu w 

Dzienniku Urzędowym, wówczas Wojewoda uchylił nam tę uchwałę właśnie w części dotyczącej 

publikacji. Dlatego w tej zmieniającej uchwale z listopada tego roku wprowadzono zapis o jej 

wejściu w życie z dniem podjęcia. Nadzór obecnie stwierdził, że w tej kwestii nie tyle zmieniło 

się ustawodawstwo, co ich stanowisko w tej sprawie, dlatego należy zmienić raz jeszcze tę 

uchwałę i zapisać, że wchodzi ona w życie po jej opublikowaniu.      

 



 19 

Następnie K Pietrzak przedstawiła projekt uchwały. 

Dyrektorzy placówek oświatowych prowadzących stołówki zwrócili się do Burmistrza 

Rakoniewic z wnioskiem o zmianę treści uchwały, która w pierwotnym zapisie odpłatność za 

posiłki odnosiła do minimalnej płacy. Powodowało to konieczność zmian ich wysokości  

w przypadku wzrostu płacy minimalnej.  

Zaproponowane kwoty wystarczają na przygotowanie wartościowych posiłków dla dzieci, 

dlatego zmiana uchwały jest uzasadniona. 

Wobec zmiany stanowiska Nadzoru dotyczącego przepisów prawa miejscowego, należało 

uchylić Uchwałę Nr XXXIII/290/2009, z dnia 12.11.2009r. i podjąć nową z zapisem dotyczącym 

publikacji. 

W projekcie uchwały postanawia się : 

zmienić treść § 4 przedmiotowej uchwały i nadać mu następujące brzmienie : „ Ustala się 

dzienną opłatę za wyżywienie dziecka w wysokości zależnej od ilości podawanych dziennie 

posiłków i tak: 

a ) 3 posiłki- 5 zł dziennie 

b ) 2 posiłki- 4,20 zł dziennie 

c ) 1 posiłek- 2,20 zł dziennie 

Ponadto postanawia się zmienić także § 9 ust. 2 ww. uchwały i nadać mu następujące brzmienie:  

„ 2. Opłata za obiad wynosić będzie w tym przypadku - 7 zł dziennie ”. 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani żadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 10 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 10 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXXIV/302/2009 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/342/2005 Rady Miejskiej 

w Rakoniewicach z dnia 28 grudnia 2005r. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 

prowadzonych przez gminę przedszkoli stanowi załącznik nr  22 do protokołu. 

 

 

H) Następnie Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy przedstawił projekt Uchwały  

w sprawie programu współpracy Gminy Rakoniewice z organizacjami pozarządowymi  

w roku 2010. 

 

Zasada pomocniczości leży u podstaw systemu samorządowego, który podejmuje coraz więcej 

zadań publicznych. Sprawna i ekonomiczna realizacja tych zadań wymaga jak największego 

udziału organizacji społecznych, specjalizujących się w określonym rodzaju działalności. 

Aktywność tego typu organizacji sprawia, że równocześnie wzrasta zasięg ich oddziaływania, 

poprawia się merytoryczny poziom wykonywanej przez nie pracy oraz podnosi się ich sprawność 

w zakresie operowania środkami finansowymi. Organizacje pozarządowe stają się zatem w coraz 

szerszym zakresie odpowiedzialnym i kompetentnym partnerem samorządu w realizacji jego 

zadań. 

Program współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi na rok 2010 został opracowany w 

celu sprecyzowania zakresu współdziałania i określania jego reguł. W programie proponowany 

jest szeroki zakres zadań merytorycznych dla obustronnej współpracy. 
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Gmina, wychodząc naprzeciw oczekiwaniom społecznym i postulatom organizacji 

pozarządowych wprowadza dwie formy przekazywania zadań do wykonania: 

 dotację na realizację zleconego zadania 

 oraz dotację na wsparcie realizacji zadań przez organizacje pozarządowe. 

Procedura prowadząca w obu przypadkach do wyłonienia partnera ma formę otwartego, 

powszechnie dostępnego konkursu i charakter przedmiotowy, nie podmiotowy. Oznacza to, że 

współpracą objęte jest zadanie (projekt) a nie instytucja (organizacja pozarządowa). Z uwagi na 

ustawowy wymóg rzetelnego gospodarowania środkami publicznymi, w procedurze 

kwalifikacyjnej są wymagane informacje potwierdzające kompetencje i wiarygodność 

organizacji pozarządowej. 

W projekcie uchwały postanawia się uchwalić „Program współpracy Gminy Rakoniewice z 

organizacjami pozarządowymi w roku 2010”. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani żadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 10 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 10 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXXIV/303/2009 w sprawie programu współpracy Gminy Rakoniewice z 

organizacjami pozarządowymi w roku 2010 stanowi załącznik nr  23 do protokołu. 

 

 

I) Kolejny projekt uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych w 2010 roku przedstawił Stanisław Lenart – koordynator programu.  

 

Na podstawie ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi Rada 

Gminy uchwala corocznie Gminny Program Profilaktyki i Przeciwdziałania Alkoholizmowi. 

Głównymi założeniami tego programu są: dostępność pomocy terapeutycznej dla mieszkańców 

gminy, edukacja rodziców i nauczycieli, działania informacyjno-edukacyjne skierowane do 

dzieci i młodzieży, wsparcie finansowe i organizacyjne sportu i rekreacji oraz alternatywnych 

form spędzania czasu wolnego przez dzieci i młodzież. Wsparcie finansowe  

i organizacyjne działań promujących trzeźwy, zdrowy i bezpieczny styl życia.  

W projekcie uchwały postanawia się przyjąć Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Preliminarz wydatków na rok 2010. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani żadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 10 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 10 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXXIV/304/2009 w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych w 2010 roku stanowi załącznik nr  24 do protokołu. 
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J) Dalej S. Lenart przedstawił projekt uchwały w sprawie gminnego programu 

przeciwdziałania narkomanii w 2010 roku. 

 

Na podst. art. 10 ust. 3 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o Przeciwdziałaniu narkomanii (Dz. Ust. 

179 poz. 1485 z póź. zm.) Rada Gminy uchwala Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii.  

Program ten ma na celu zwiększenie oferty profilaktycznej dla młodzieży szkolnej potencjalnie 

zagrożonej uzależnieniem oraz pomocy psychospołecznej i prawnej. Prowadzenie działalności 

informacyjno-edukacyjnej wśród młodzieży szkolnej, monitoring i opracowanie diagnozy 

problemów narkotykowych w gminie.  

W projekcie uchwały postanawia się przyjąć Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii oraz 

Preliminarz wydatków na rok 2010. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani żadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 10 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 10 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXXIV/305/2009 w sprawie gminnego programu przeciwdziałania narkomanii w 

2010 roku stanowi załącznik nr  25 do protokołu. 

 

 

K) Projekt uchwały w sprawie określenia przeznaczenia kwoty pochodzącej z umorzenia 

pożyczki ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Poznaniu przedstawił P. Sobecki.  

 

Zgodnie z umową z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Poznaniu, zawartą w dniu 02.12.2003r. ostatnia rata pożyczki w kwocie 337 500,00 zł może 

zostać umorzona. Warunkiem wynikającym z umowy jest przeznaczenie umarzanej kwoty na 

zadanie z zakresu ochrony środowiska. W związku z powyższym w projekcie uchwały 

postanawia się przeznaczyć przedmiotową kwotę na zadanie pn. „Montaż kotłowni gazowej 

kondensacyjnej wspomaganej dodatkowym źródłem ciepła w postaci systemu gruntowego, 

powietrznego wymiennika ciepła z wykorzystaniem odnawialnego źródła energii jakim jest 

ciepło gruntu, dla budowanej hali widowiskowo – sportowej w Rakoniewicach”. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani żadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 10 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 10 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXXIV/306/2009 w sprawie określenia przeznaczenia kwoty pochodzącej z 

umorzenia pożyczki ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
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L) Projekt Uchwały w sprawie zmiany budżecie miasta i gminy Rakoniewice na rok 2009 

przedstawiła Skarbnik Gminy – Teresa Kmiecik. 

Proponowane zmiany dotyczą :  

 

Załącznik nr 1  dochody – zwiększenie dochodów o kwotę : 87.982 zł 
 

Dz. 756 Dz. 756  Dochody od osób prawnych , od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej   

Wpływy z podatku rolnego, leśnego, podatku od czynności cywilnoprawnych, podatków i opłat  lokalnych  od osób 

prawnych i innych jednostek organizacyjnych  
Na podstawie wykonania dochodów za okres do końca miesiąca listopada dokonuje się następujących zmian w 

planie dochodów :   

Podatek od nieruchomości – zmniejszenie o : 40.000 zł  

Podatek rolny – zmniejszenie o : 5.000 zł  

Podatek leśny – zmniejszenie o : 1.300 zł 

Podatek od środków transportowych – zwiększenie o : 43.000 zł  

Wpływy z podatku rolnego, leśnego, podatku od czynności cywilnoprawnych, podatków i opłat  lokalnych  od osób 

fizycznych 

Podatek rolny – zwiększenie o : 19.000 zł  

Podatek od środków transportowych – zwiększenie o : 21.000 zł  

Podatek od czynności cywilnoprawnych – zmniejszenie o :  50.000 zł.  

Wpływy z różnych opłat ( koszty wysyłki upomnień) – zmniejszenie o 1.500 zł.  

Wpływy z innych opłat stanowiących dochody jst na podstawie ustaw 
Wpływy z opłaty skarbowej – zmniejszenie o :  10.000 zł.  

Dz. 758 Różne rozliczenia   

Różne rozliczenia finansowe    
Zwrot do budżetu gminy kwoty : 76.616 zł z tytułu niewykonanego w terminie ustalonym przez Radę Gminy 

wydatku, który nie wygasł z upływem roku budżetowego 2008 i dotyczy zadania „ budowa drogi gminnej 

Rakoniewice wieś w kierunku Rostarzewa- opracowanie projektu dokumentacji technicznej  ”.   

Dz. 801 Oświata i wychowanie   

Szkoły podstawowe szkoła Rakoniewice 
1. Zwiększenie o kwotę : 6.582,50 zł dochodów z najmu sal.  

2. Wpływy z różnych dochodów( prowizja PZU S.A. od ubezpieczenia uczniów )  – 4.060,50 zł  

Gimnazja  -  szkoła Rakoniewice 
1.Wpływy z różnych dochodów ( współpraca z zagranicą – wpłaty rodziców ) –  2.400 zł  

2. Dochód gminy w wysokości 1.023 zł  z tytułu wpływu środków  z końcowego rozliczenia dofinansowania z 

Fundacji Polsko – Niemieckiej programu polsko-niemieckiego zorganizowanego w roku 2009 przez szkołę w 

Rakoniewicach.   

Dz. 852 Pomoc społeczna   

Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenie emerytalne i rentowe 

Darowizna Nadobrzańskiego Banku Spółdzielczego w Rakoniewicach w wysokości 600 zł z przeznaczeniem na 

zakup paczek świątecznych dla uczestników „ Wigilii dla samotnych ”.  

Dz. 926 Kultura fizyczna i sport      

Obiekty sportowe   
Dochody z tytułu wynajmu hali sportowej w Rakoniewicach – 21.500 zł.  
 

Wydatki budżetu – zwiększenie o kwotę :  145.482,00 zł. 
 

Dz. 600 Transport i łączność  

Drogi publiczne krajowe    

Zmiany wydatków wynikających z WPI  zał. nr 2 i nr 4   
Zwiększenie w roku 2009 środków własnych gminy o kwotę : 76.616 zł dla zadania  
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 „ Ścieżka pieszo – rowerowa i ciąg pieszo- jezdny na odcinku Rakoniewice -Rostarzewo wzdłuż drogi krajowej nr 

32” – wykonanie dokumentacji na całość zadania . W kolumnie „ nakłady finansowe łącznie” zwiększenie o kwotę : 

76.616 zł i w kolumnie „ nakłady do poniesienia w roku 2009” zwiększenie o kwotę : 76.616 zł. 

Drogi publiczne gminne zał nr 2 
Wydatki bieżące zwiększenie o kwotę : 20.000 zł, z przeznaczeniem na zagospodarowanie placu gminnego przed 

halą sportową w Rakoniewicach.     

Dz. 700 Gospodarka mieszkaniowa   

Różne jednostki obsługi gospodarki mieszkaniowej zał nr 2 

Zwiększenie wydatków zaplanowanych na utrzymanie szaletu i fontanny – zwiększenie wydatków bieżących o 

kwotę : 9.000 zł - wydatek jednorazowy na wykonanie zabezpieczeń fontanny przed zniszczeniem w okresie 

zimowym. 

Dz. 750 Administracja publiczna  zał nr 2 

Urzędy Wojewódzkie  
Korekta funduszu świadczeń socjalnych na rok 2009 – zmniejszenie o kwotę : 25,39 zł 

Urząd Miejski Gminy  zał. nr 2  

Zwiększenie wydatków na wynagrodzenia o kwotę : 1.000 zł z tytułu zatrudnienia dodatkowych osób na czas 

choroby i macierzyństwa.  

Zmniejszenie wydatków planowanych na składki z ubezpieczenia społecznego o kwotę : 386,99 zł. 

Korekta funduszu świadczeń socjalnych na rok 2009 – zwiększenie o kwotę : 7,55 zł 

Dz. 801 Oświata i wychowanie   

Szkoły podstawowe zał nr 2     
1. Wynagrodzenia osobowe pracowników  , szkoła Rakoniewice - zwiększenie o kwotę : 15.000 zł , szkoła 

Ruchocice- zmniejszenie o kwotę : 6.920,47 zł. 
2. Zakup materiałów – szkoła Rakoniewice - zwiększenie o kwotę : 4.060,50 zł na nagrody dla uczniów , zgodnie z 

umową zawartą z PZU S.A.  

3. Zakup usług remontowych – szkoła Rakoniewice – zwiększenie o kwotę : 2.400 zł , naprawa plex do kosza w sali 

gimnastycznej, naprawa pracowni komputerowej, 

4. Zakup usług pozostałych – szkoła Rakoniewice – zwiększenie o kwotę : 7.605,50 zł , zmiana Sali przeznaczonej 

na miejsce zabaw w ramach programu „ Radosna Szkoła”, przeinstalowanie komputerów.  

5. Korekta odpisu na fundusz świadczeń socjalnych dla jednostek oświatowych  

Zwiększenia – Szkoła Rostarzewo – 1.078,04 zł,   

Zmniejszenie  – Szkoła Rakoniewice  – 1.566,15 zł, Szkoła Jabłonna – 458,46 zł, Szkoła Łąkie – 1.557,17 zł, Szkoła 

Ruchocice – 1.006,71 zł. 

Zmiany w załączniku  WPI   nr 4 
Zmiana źródeł finansowania dla zadania : „ budowa hali widowiskowo-sportowej( środowiskowej) z 

infrastrukturą towarzyszącą i łącznikiem w Rakoniewicach”   

W kolumnie „ nakłady finansowe łącznie” i kolumnie „ nakłady do poniesienia w 2009r” pozycja „ środki własne ” 

zmniejsza się o kwotę : 337.500 zł a dodaje się wiersz „środki z umorzonej pożyczki WFOŚ  z kwotą 337.500 zł.  

Oddziały przedszkolne w szkołach  
Korekta odpisu na fundusz świadczeń socjalnych dla jednostek oświatowych  

Zwiększenia  – Szkoła Łąkie –  253,08 zł.  

Zmniejszenie  – Szkoła Jabłonna  –  227,26 zł, Szkoła Ruchocice – 1.461 zł . 

Przedszkola 
Korekta odpisu na fundusz świadczeń socjalnych dla jednostek oświatowych  

Zwiększenia  – Rakoniewice  – 990,57 zł. 

Gimnazja  
Korekta odpisu na fundusz świadczeń socjalnych dla jednostek oświatowych  

Zmniejszenia  – Szkoła Rakoniewice – 335,39 zł, Szkoła Rostarzewo – 862,43 zł, Szkoła Jabłonna – 718,69 zł, 

Szkoła Ruchocice – 1.413,44 zł. 

Stołówki szkolne 
Korekta odpisu na fundusz świadczeń socjalnych dla jednostek oświatowych  

Zwiększenia  – Szkoła Rostarzewo – 20 zł.   

Dz. 852 Pomoc społeczna   

Świadczenia rodzinne , zaliczka alimentacyjna oraz składki na ubezpieczenia emerytalnego, rentowego   z 

ubezpieczenia społecznego zał, nr 2  - środki własne gminy  

1. Zakup usług pozostałych o kwotę : 2.000 zł na koszty wysyłek pocztowych. 

2. Korekta funduszu świadczeń socjalnych na rok 2009 – zwiększenie o kwotę :  604,83 zł 



 24 

Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenie emerytalne i rentowe 

Zwiększenie wydatków własnych gminy o kwotę : 600 zł z przeznaczeniem na zakup paczek świątecznych dla 

uczestników „ Wigilii dla samotnych ” ( Darowizna Nadobrzańskiego Banku Spółdzielczego w Rakoniewicach). 

Dz. 854 Edukacyjna opieka wychowawcza     

Świetlice szkolne  

Korekta odpisu na fundusz świadczeń socjalnych dla jednostek oświatowych  

Zmniejszenia  – Szkoła Rakoniewice  - 119,78 zł, Szkoła Rostarzewo – 694,74 zł. 

Dz. 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Domy i ośrodki kultury , świetlice i kluby zał. nr 2 i nr 5  
Zwiększenie usług remontowych o kwotę : 2.000 zł z przeznaczeniem dla sołectwa Wola Jabłońska na naprawę 

dachu świetlicy wiejskiej.  

Dz. 926 Kultura fizyczna i sport      

Obiekty sportowe zał nr 2   
Zakup sprzętu sportowego na wyposażenie hali sportowej w Rakoniewicach , zwiększenie wydatków o kwotę : 

20.000 zł.  

 

Załącznik nr 4   - Źródła pokrycia deficytu budżetu 

 

1. Przychody z innych rozliczeń – zmniejszenia  

Zmniejsza się przychody z tytułu „ wolnych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu jst wynikającej z 

rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych” w  wysokości : 280.000 zł ( po zmianach 2.741.495,71 zł w tym na 

sfinansowanie deficytu – 910.014,99 zł , spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek – 1.831.480,72 zł).  

2. Rozchody – spłata otrzymanych krajowych pożyczek – zmniejszenia  
Zmniejsza się o kwotę : 337.500 zł spłatę rat pożyczki z WFOŚ Poznań , na podstawie § 5 ust.3 i 4 umowy nr 

167/P/Po/OW/03 z dnia 02.12.2003r. Zarząd Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Poznaniu umorzył z dniem 18.09.2009r.kwotę : 337.500 zł zaciągniętej pożyczki na realizację przedsięwzięcia pn. 

„ Budowa kanalizacji sanitarnej dla miejscowości Rostarzewo gmina Rakoniewice ” .   

 

Na koniec Skarbnik odczytała postanowienia Uchwały. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani żadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 10 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 9 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 1 radny.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXXIV/307/2009 w sprawie zmiany budżecie miasta i gminy Rakoniewice na rok 

2009 stanowi załącznik nr  27 do protokołu. 

 

 

M) Dalej Skarbnik Gminy przedstawiła projekt Uchwały w sprawie wykazu wydatków, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2009.  

W projekcie uchwały ustala się wykaz oraz ustala się ich plan finansowy wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2009r i są to : 

1. Ścieżka pieszo – rowerowa i ciąg pieszo- jezdny na odcinku Rakoniewice - Rostarzewo 

(opracowanie projektu dokumentacji technicznej) , wartość wydatku :  76.616 zł do dnia 30 

czerwca 2010r. 

2. Budowa ciągu pieszo – rowerowego wzdłuż drogi powiatowej nr 2755P od miejscowości 

Wioska do miejscowości Jabłonna ( opracowanie projektu dokumentacji technicznej) , 

wartość wydatku :  51.240 zł do dnia 30 kwietnia 2010r. 
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3.   Budowa kaplicy cmentarnej w Rakoniewicach ( opracowanie projektu budowlanego),    

      wartość wydatku :  35.000 zł do dnia 30 czerwca 2010r. 

4.    Wykonanie wymiany części stolarki okiennej w szkole Ruchocice, wartość wydatku :     

       30.500 zł do dnia 31 stycznia 2010r. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani żadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 10 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 10 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXXIV/308/2009 w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2009 stanowi załącznik nr  28 do protokołu. 

 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta i gminy Rakoniewice na 

rok 2010 

 

 

A. Odczytanie projektu uchwały budżetowej. 

 

Przewodniczący oddał głos pani Teresie Kmiecik – Skarbnikowi Gminy, która przedstawiła 

projekt budżetu miasta i gminy Rakoniewice na rok 2010, omawiając poszczególne załączniki 

projektu chwały (projekt budżetu stanowi załącznik nr 29 do protokołu). 

 

B. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie  uchwały budżetowej. 

 

Opinię Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu wobec projektu budżetu miasta i 

gminy Rakoniewice na rok 2010 przedstawił Sekretarz Gminy (Uchwała Nr SO-

0952/21/12/Ln/2009 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu, z dnia 03.12.2009r., w sprawie 

wyrażenia opinii o projekcie budżetu Gminy Rakoniewice na 2010 rok stanowi załącznik nr 30 

do protokołu). 

 

C. Odczytanie wspólnej opinii wszystkich Komisji Rady. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Marek Maćkowiak - Przewodniczący Komisji Budżetowej 

Mienia Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego przedstawił wspólną opinię Komisji w sprawie 

projektu budżetu miasta i gminy Rakoniewice na rok 2010 (opinia Komisji stanowi załącznik  

nr 31 do protokołu). 
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D. Wyrażenie stanowiska przez Burmistrza w sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

i wspólnej opinii Komisji Rady. 
 

W dalszej części omawiania projektu budżetu, w imieniu Burmistrza, Skarbnik Gminy 

przedstawiła stanowisko Burmistrza wobec opinii RIO w Poznaniu dotyczącej projektu budżetu 

miasta i gminy Rakoniewice na rok 2010 oraz wobec wspólnej opinii Komisji Rady (stanowisko 

Burmistrza stanowi załącznik nr 32 do protokołu). Na koniec Skarbnik odczytała postanowienia 

uchwały budżetowej już wraz z naniesionymi autopoprawkami.  

 

E. Dyskusja nad wniesionymi propozycjami zmian, w tym autopoprawek do projektu budżetu i 

ich przegłosowanie. 

 

Głos w dyskusji nad projektem budżetu zabrała radna G. Cielecka. Radna powiedziała,  

że kilkakrotnie zwracała uwagę na wykorzystywanie środków unijnych na drogi. Był plan  

na początku tej kadencji, aby wśród wielu innych dróg wykonać m.in. drogę na os. Żegockiego  

w Rostarzewie. Stan tej drogi jest fatalny, ale środków w budżecie na 2010r. na jej wykonanie nie 

ma. Radna stwierdziła, że nie można argumentować, że dana miejscowość już otrzymała czy nie 

otrzymała środków, ponieważ chodzi o racjonalne gospodarowanie. W związku z tym radna 

poprosiła, aby w najbliższym czasie wykonanie tej drogi ująć w budżecie.        

 

Na tym dyskusja nad projektem budżetu się zakończyła. Radni nie zgłosili żadnych innych uwag 

ani wniosków. 

 

F. Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.  

 

W związku z tym, że radni nie zgłosili więcej uwag, ani żadnych wniosków Przewodniczący 

Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Nad projektem uchwały głosowało 10 obecnych 

radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 9 radnych; przeciwko – 0 radnych; 

wstrzymało się – 1 radny.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXXIV/309/2009 w sprawie budżetu miasta i gminy Rakoniewice na rok 2010 

stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady  podziękował wszystkim osobom, które przyczyniły się do powstania 

budżetu, zwłaszcza Skarbnikowi Gminy – Teresie Kmiecik.  

 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwał :  

 

 

A) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie 

wydatków inwestycyjnych (dot. budowy hali sportowej w Rakoniewicach) przedstawił  

P. Sobecki.  

W projekcie uchwały postanawia się zaciągnąć, w banku wybranym w drodze postępowania  

o zamówienie publiczne, kredyt w kwocie do 2.500.000,00 zł, do 10 lat z przeznaczeniem na 

finansowanie inwestycji pod nazwą: „Budowa hali widowiskowo – sportowej (środowiskowej)  

z infrastrukturą towarzyszącą i łącznikiem w Rakoniewicach”. Kredyt planowany był  

w konstruowaniu wydatków budżetowych na 2010r i jest niezbędny do zrealizowania ww. 

inwestycji. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani żadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 10 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 9 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 1 radny.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXXIV/310/2009 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na 

finansowanie wydatków inwestycyjnych (dot. budowy hali sportowej w Rakoniewicach) stanowi 

załącznik nr  34 do protokołu. 

 

 

B) Kolejny projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na 

finansowanie wydatków inwestycyjnych (dot. budowy boiska sportowego w Jabłonnie) 

przedstawił również P. Sobecki.  

W projekcie uchwały postanawia się zaciągnąć w banku wybranym w drodze postępowania  

o zamówienie publiczne kredyt w kwocie do 300.000,00 zł, do 10 lat z przeznaczeniem na 

finansowanie inwestycji pod nazwą: „Budowa obiektu sportowego – Wielofunkcyjnego boiska 

sportowego w miejscowości Jabłonna w gminie Rakoniewice” realizowanego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Wielkopolskiego na lata 2007-2013 
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Priorytet oś III Działanie „Odnowa i rozwój wsi”. Kredyt planowany był w konstruowaniu 

wydatków budżetowych na 2010r i jest niezbędny do zrealizowania ww. inwestycji. 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani żadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 10 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 10 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXXIV/311/2009 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na 

finansowanie wydatków inwestycyjnych (dot. budowy boiska sportowego w Jabłonnie) stanowi 

załącznik nr  35 do protokołu. 

 

 

Pkt 12. Wolne wnioski i informacje. 

Radni otrzymali informację na temat wykonania dochodów ze sprzedaży mienia w roku 2009 

(informacja stanowi załącznik nr 36 do protokołu). 

 

Nie zgłoszono wniosków, ani nie przedstawiono dodatkowych informacji 

 

Przewodniczący Rady złożył wszystkim życzenia świąteczne i noworoczne. 

 

Radna K. Lulkiewicz zapytała, czy jest już znany termin kolejnej sesji Rady. Radna zauważyła, 

że są to ferie i w związku z tym można by już coś zaplanować. 

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że kolejna sesja odbędzie się pod koniec stycznia, ale 

konkretna data nie jest jeszcze znana (wszystko zależy od tego, kiedy wpłynął projekty uchwał).   

 

 

Pkt 13. Zakończenie obrad.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, w związku z czym 

ogłosił zakończenie obrad  XXXIV Sesji V kadencji Rady.   
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Na tym protokół zakończono i podpisano 

Rakoniewice, dnia 30 grudnia 2009r. 

 

Przewodniczący Rady  

Gerard Tomiak  

 

   

 

.......................................... 

Protokolant  

Magdalena Chojnacka  

 

 

.......................................... 
 

 

Wykaz dokumentacji w formie załączników do protokołu : 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności sołtysów. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Plan pracy Rady Miejskiej w Rakoniewicach na rok 2010. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju 

Gospodarczego w 2009 roku. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w 2009 roku. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego w 2009 roku. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Monitorowania Strategii Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego w 2009 roku. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2009 roku. 

11. Plan pracy Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego na  

I półrocze 2010r. 

12. Plan pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych na I półrocze 2010r. 

13. Plan pracy Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego  na I półrocze 2010r. 

14. Plan pracy Komisji ds. Monitorowania Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Miasta i 

Gminy Rakoniewice na I półrocze 2010r. 

15. Plan pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2010r. 

16. Uchwała Nr XXXIV/296/2009 w sprawie uznania za bezzasadną skargi pani Agnieszki 

Polerowicz na działalność pani Danieli Czekaj – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Jabłonnie, 

17. Uchwała Nr XXXIV/297/2009 w sprawie uznania za bezzasadną skargi pani Zofii Górskiej 

na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakoniewicach, 
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18. Uchwała Nr XXXIV/298/2009 w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Rakoniewice, 

19. Uchwała Nr XXXIV/299/2009 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

zagospodarowania przestrzennego działek oznaczonych numerem ewidencyjnym: 82/2; 83; 

91/1; 91/5 ; 194/2; 195; 196; 205; 230; położonych w obrębie ewidencyjnym Gnin oraz 

działek oznaczonych numerem ewidencyjnym: 318; 320; 338 ; 343/2; 345/2; 350/2; 378/4; 

380/2; 405; 409/1 położonych w obrębie ewidencyjnym Ruchocice 

20. Uchwała Nr XXXIV/300/2009 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczeń 

w budynku OSP w m. Jabłonna na okres 10 lat, 

21. Uchwała Nr XXXIV/301/2009 w sprawie zmiany Regulaminu przyznawania nagród 

Burmistrza dla nauczycieli i dyrektorów szkół i przedszkoli, 

22. Uchwała Nr XXXIV/302/2009 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/342/2005 Rady 

Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 28 grudnia 2005 r. w sprawie ustalenia opłat za 

świadczenia prowadzonych przez gminę przedszkoli, 

23. Uchwała Nr XXXIV/303/2009 w sprawie programu współpracy Gminy Rakoniewice z 

organizacjami pozarządowymi w roku 2010, 

24. Uchwała Nr XXXIV/304/2009 w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych w 2010 roku, 

25. Uchwała Nr XXXIV/305/2009 w sprawie gminnego programu przeciwdziałania narkomanii 

w 2010 roku, 

26. Uchwała Nr XXXIV/306/2009 w sprawie określenia przeznaczenia kwoty pochodzącej z 

umorzenia pożyczki ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Poznaniu, 

27. Uchwała Nr XXXIV/307/2009 w sprawie zmiany w budżecie miasta i gminy Rakoniewice na 

2009r., 

28. Uchwała Nr XXXIV/308/2009 w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2009, 

29. Projekt budżetu miasta i gminy Rakoniewice na rok 2010 wraz z objaśnieniami i informacją o 

stanie mienia komunalnego.  

30. Uchwała Nr SO-0952/21/12/Ln/2009 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu, z dnia 

03.12.2009r., w sprawie wyrażenia opinii o projekcie budżetu Gminy Rakoniewice na 2010 

rok. 

31. Wspólna opinia Komisji rady o projekcie budżetu na rok 2010. 

32. Stanowisko Burmistrza w sprawie opinii RIO i Komisji Rady o projekcie budżetu na rok 

2010. 

33. Uchwała Nr XXXIV/309/2009 w sprawie budżetu miasta i gminy Rakoniewice na 2010 rok, 

34. Uchwała Nr XXXIV/310/2009 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na 

finansowanie wydatków inwestycyjnych (dot. budowy hali sportowej w Rakoniewicach), 

35. Uchwała Nr XXXIV/311/2009 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na 

finansowanie wydatków inwestycyjnych (dot. budowy boiska sportowego w Jabłonnie). 

36. Informacja na temat wykonania dochodów ze sprzedaży mienia w roku 2009.  
 
 

 

 


